

Terms and Conditions: Subject to all Terms and Conditions, the rebate offer (the “Promotion”) is available to all participants who have satisfied the eligibility criteria for the Promotion (“Participant”) as set out below. The Promotion begins on July 1, 2018 and ends on December 31, 2018 (“Promotional Period”). The Promotion is available to all new direct customers of ADS Securities LLC (“ADSS”). 條款和條件：依照所有的條款和條件，本次返現活動(「推廣」)適用於所有符合以下資格標準的參與者(「參與者」)。本次推廣於 2018 年 7 月 1 日開始，至 2018 年 12 月 31 日結束(「推廣期間」)。本次推廣適用於所有 ADS Securities LLC (「ADSS」)的新直接客戶。

New direct customers which have not previously or do not currently hold an account with ADSS or its affiliates must open a live MetaTrader 4 account (the “Account”) and make a minimum deposit of USD\$500 within the Promotional Period. Customers opened account with an Introducing Broker is not eligible for this Promotion. Promotion is valid for residents of China, Taiwan, Macau, Australia, New Zealand, Indonesia, Malaysia, Philippines, Thailand, Vietnam, Brunei, Cambodia and Laos only. Participant will receive a Bonus which is based upon the value of their initial deposit and the execution of the minimum notional volume as outlined in Table A below. The trading requirement for all initial deposits must be satisfied within ninety (90) days of funding the account. Minimum Bonus of \$50 and maximum Bonus of \$800 for all new direct customers on their initial deposit; one (1) Bonus per qualifying deposit; maximum of one (1) Bonus per Account for new customers which make an initial deposit; one (1) account per Participant. The Promotion and Bonus are non-transferrable and cannot be combined with any other promotion or offer. Participant may withdraw funds during the Promotion, however, if any funds are withdrawn before the Participant has satisfied the trading requirements, the Participant will not be eligible to receive the Bonus. To participate in the Promotion, the Participant must enter depbonus18 into the promo code field when submitting the application. The bonus will be paid within 10 business days after each month end if client has fulfilled the trading requirements.

之前未開立和當前沒有持有 ADSS 或其關聯公司帳戶的新直接客戶，必須在推廣期間開立一個真實 MetaTrader 4 帳戶(「帳戶」)，並在活動期 間至少存入 500 美元。通過轉介代理開立帳戶的客戶並不符合參加此推廣的資格。推廣僅適用於中國、臺灣、澳門、澳大利亞、紐西蘭、印度尼西亞、馬來西亞、菲律賓、泰國、越南、汶萊、柬埔寨及老撾的居民。參與者將會基於其初始存款金額以及如下表格 A 所列舉的最低名 義交易量獲得贈金。所有初始存款的交易要求必須在帳戶開立之後的 90(九十)天內完成。所有新直接客戶的初始存款可獲得最低 50 美元、最高 800 美元的贈金；每筆符合規定的存款只能獲得 1(一)次贈金；新客戶的每個存入初始存款的帳戶最多獲得 1(一)次贈金；每名參與者只有 1(一)個帳戶參與活動。本次推廣和贈金不可轉讓，不可與任何其它推廣或優惠同時使用。參與者可以在推廣期間提款，但如果在滿足交易 要求前提款，參與者將不符合領取贈金的資格。要參加此次推廣，參與者必須在提交開戶表格時於推廣碼一欄輸入 depbonus18。如果客戶達到交易要求，贈金將於每個月結束之後的 10 個工作日之內發放。

ADS Securities LLC (“ADSS” or “its”) reserves the right, at its sole and absolute discretion to i) determine breaches and/or instances of abuse of the Promotion; ii) disqualify any individual that breaches the terms of, abuses or attempts to abuse, tampers or attempts to tamper with the Promotion iii) deny any bonus payment for any breach, potential breach, abuse, potential abuse, tampering and/or potential tampering of the Promotion or otherwise; iv) reject any account or account application for any reason; v) alter, amend, suspend or terminate the Promotion, or any aspect of it, at any time without prior notice; and vi) amend the terms of the Promotion, at any time without prior notice. ADSS will provide notification of such changes to the Promotion and/or the terms by way of the ADSS website. All participants will be automatically and immediately bound by such changes. Any dispute or situation not covered by the terms will be resolved by ADSS in a manner ADSS deems to be the fairest to all concerned; that decision shall be final and binding on all parties. If the terms are translated into a language other than English, then the English version of the terms shall prevail where there is an inconsistency. The Promotion is i) not intended for distribution to, or

use by, any person or entity where such promotion would be prohibited or restricted by law or regulation ii) void where prohibited or restricted by law or regulation; iii) governed by laws of the United Arab Emirates and is subject to all applicable federal, state and local laws and regulations; and iv) not open to employees, affiliates, subsidiaries, officers, or agents of ADSS or any member of their immediate family or persons living in the same household.

ADSS Securities LLC (「ADSS」或「其」)保留唯一和絕對的自由裁量權，以 i)決定破壞和/或濫用本次推廣的行為；ii)取消任何違反推廣條款、濫用或試圖濫用、篡改或試圖篡改本次推廣的個人的參與資格；iii)拒絕向任何違反、潛在違反、濫用、潛在濫用、篡改和/或潛在篡改本次活動的行為或其他行為支付贈金；iv)以任何理由拒絕任何帳戶或帳戶申請；v)隨時變更、修改、暫停或終止本次推廣或推廣的任何部分，無需事先通知；以及 vi)隨時修改本次推廣的條款且無需事先通知。ADSS 將通過 ADSS 網站告知此類對推廣和/或條款的更改。所有的參與者將自動且立即接受此類更改的約束。任何不包括在這些推廣條款的爭議或情況，將由我們的管理層在他們考慮所有方面後，認為是最公平的方式來解決；該決定將是最終決定並對各方都具有約束力。如果這些推廣條款被翻譯成英語以外的語言，任何歧義應以英文版本的推廣條款為準。本次推廣 i)並非有意向法律或法規禁止或限制此類推廣的人士或實體發佈或供其使用；ii)在法律或法規禁止或限制的情況下無效；iii)接受阿聯酋法律的管轄，並遵從於所有適用的聯邦、州和地方法律和法規；而且 iv)不公開給 ADSS 的員工、附屬公司、子公司、管理人員、ADSS 仲介人或他們的直系親屬或居住在同一家庭的人的任何成員。

Table 表格 A :

Initial Deposit 初始 (New Direct Clients Only 僅新直接客戶適用)		
Deposit 存款	Bonus 贈金	Minimum Trading Requirement 最低交易要求 (in notional volume, USD 美元名義交易量)
\$500	\$50	2,500,000
\$1,000	\$100	5,000,000
\$2,500	\$200	10,000,000
\$5,000	\$400	20,000,000
\$10,000	\$800	40,000,000

Example of Bonus payout 贈金派送舉例：

1. New direct customer makes an initial deposit of USD\$1,000 and trades 2,500,000 in notional volume will be entitled to receive a \$50 Bonus. 新直接客戶初始存款 1,000 美元，名義交易量達到 2,500,000 美元，將有資格獲得 50 美元贈金。  
 2. New direct customer makes an initial deposit of USD\$500 and trades 5,000,000 in notional volume will be entitled to receive a \$50 Bonus. 新直接客戶初始存款 500 美元，名義交易量達到 5,000,000 美元，將有資格獲得 50 美元贈金。